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[EAEEl@zonmw.nl];
@minvws.nl]

From: )

Sent: Fri 3/3/2023 10:41:50 AM

Subject: RE: Reactie ZonMw Kamervraag 5

Received: Fri 3/3/2023 10:41:50 AM

Dank! We gaan ermee aan de slag!
Ik stuur je de definitieve antwoorden op de vragenset hopelijk vanmiddag.

Groetjes,

Programmadirectie COVID-Zorg

Verzonden: vrijdag 3 maart 2023 11:29

@minvws.nl>;

J@zonmw.nl>;

Onderwerp: Reactie ZonMw Kamervraag 5

Wij kunnen de opmerking over het niet beschikbaar zijn van onderzoekers niet plaatsen, we adviseren daarom om dit argument niet

te betrekken in de discussie. Hieronder onze reactie.

Het ministerie van VWS stelt financiering beschikbaar voor onderzoek dat zij nodig acht op het gebied van post-COVID. In

overeenstemming met veldpartijen is besloten een overkoepelende Post-COVID kennisagenda te ontwikkelen. Op basis van deze

agenda kan ZonMw subsidieoproep(en) uitzetten. Onderzoekers zijn daarna in de gelegenheid een voorstel in te dienen. Deze

voorstellen worden met behulp van een commissie van onathankelijke experts zorgvuldig beoordeeld op zowel relevantie als

kwaliteit. Dit traject van subsidieopdracht tot honoreren van een project neemt meerdere maanden in beslag. Dat maakt het zeer

uitdagend om in 2023 daadwerkelijk met onderzoek te starten.

Binnen het COVID-19 programma lopen diverse projecten met betrekking tot post-COVID. Om te voorzien in de actuele vraag naar

effectieve behandeling en basis te legen voor toekomstige verdiepende onderzoek stelt ZonMw voor lopende (onderzoeks)cohorten

op het gebied van post-COVID, reeds voor de ontwikkeling van de kennisagenda, te laten verbinden, verlengen en verbreden.

Met

al
groet,

van:[ESET EEN minvws.ni>
Verzonden: donderdag 2 maart 2023 17:59

minvws.nl>; <ERFE@zonmw.nl>;

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: zoals zojuist afgesproken
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Dank voor je bericht. Ik ben morgen vrij. Kun je in je reactie ic meenemen (beide in cc). Dan

kunnen zij het oppakken. Veel dank alvast!

Van: zonmw.nl>

Verzonden: donderdag 2 maart 2023 17:56

Aan:

@zonmw.nl>; Bezonmw.nl>;

@zonmw.nl>

Onderwerp: RE: zoals zojuist afgesproken

We komen morgenochtend met een reactie, eerder lukt helaas niet.

Verzonden: donderdag 2 maart 2023 15:55

@zonmw.nl>; FB e:0n mw.nl>;

@zonmw.nl>

Onderwerp: RE: zoals zojuist afgesproken

EN
De zin over programmareserve is verwijderd.

Dan vraag 5. De uitgesproken tekst bij de amendementen hebben we niet terug kunnen vinden in het stenogram. De vraag staat nu

uit bij Omtzigt zelf. Omdat het reces is, is het de vraag of we op tijd antwoord krijgen. Daarom alvast de vraag aan jullie: wat vinden

jullie op zich van het argument “dat er niet genoeg onderzoekers zouden zijn in Nederland om het onderzoek te verrichten”? Ik kan

me voorstellen dat daar best iets in zit. Het ging om|EEE bij de begroting van 2023. Zouden jullie dat “weg kunnen zetten”/
zouden daar genoeg onderzoekers voor zijn in Nederland? En/of kunnen jullie een algemeen antwoord formuleren over meerjarig

onderzoek oid? Het is even zoeken met elkaar. Dank alvast voor het meedenken.

5. Herinnert u zich dat u twee amendementen op de begroting om meer geld voor onderzoek naar longcovid vrij te maken

ree

ERIE
ontraadde en hier onder andere het argument bij gebruikte

Groet,

Verzonden: donderdag 2 maart 2023 10:46

Aan:

a zonmw.nl>; [EXE EE ezonmw.ni>;
@zonmw.nl>

Onderwerp: RE: zoals zojuist afgesproken

We horen het nog als jullie het amendement hebben gevonden. Nog 1 punt vanuit ons, bij vraag 11 wordt de programmareserve van

ZonMw gencemd, gelieve dit hier niet op te nemen. We willen liever niet de programmareserve betrekken in de kamerdiscussie,
omdat het een uitzonderlijk instrument is waarbij aparte afspraken zijn over de inzet. Door het hier te noemen wordt er

onduidelijkheid gecreéerd over de manier waarop deze middelen kunnen worden ingezet.

Vriendelijke aroct ERE
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van:ICEENE)JRE0 minvws.nl>
Verzonden: donderdag 2 maart 2023 10:06

®zonmw.nl>; 5.1.26 [pdela mw.nl>;
@Dzonmw.nl>

Onderwerp: RE: zoals zojuist afgesproken

zestNCKECN

Heel veel dank. Ik heb het meegenomen. De vraag over te weinig onderzoekers zoals gezegd zou zijn bij een amendement van 2

min op de begroting kunnen wij niet vinden in het stenogram van het debat. We zijn nog op zoek. Als we het vinden laat ik het

weten.

Groet,

vanIEEEESIIHER© onmw.ni>
Verzonden: woensdag 1 maart 2023 17:57

dzonmw.nl>; Beronmw.nl>;

@zonmw.nl>

Onderwerp: RE: zoals zojuist afgesproken

Hierbij onze reactie op jullie vragen.

Vriendelijke groet,
5.1.2e

van:ICEETNIN)EEE @ minvws.ni>
Verzonden: woensdag 1 maart 2023 17:25

3 zonmw.nl>

: @minvws.nl>

Onderwerp: RE: zoals zojuist afgesproken

U ontvangt niet vaak e-mail van [JEEEl@minvws.nl. Meer informatie over waarom dit belangrijk is

ICE

lk moet nu uitloggen. Ik hoop dat het jullie lukt zsm te antwoorden zodat we morgenochtend de antwoorden de lijn in kunnen

doen. Zouden jullie kunnen laten weten of/wanneer dat |lukt?

Veel dank, JERS

van:CEE)Verzonden: woensdag 1 maart 2023 14:52

@zonmw.nl' zonmw.nl>

@minvws.nl>

Onderwerp: RE: zoals zojuist afgesproken

IEE
Hierbij de concept antwoorden op de Kamervragen van Omtzigt ea. Er staat een aantal opmerkingen in voor jullie, zoals we

telefonisch bespraken. Lukt het jullie zsm antwoorden te geven?

Alvast heel veel dank!



Van]CRERI RE zon muw.ni>
Verzonden: dinsdag 28 februari 2023 17:10

) SEEEEM© minvws.ni>
@zonmw.nl>

Onderwerp: RE: zoals zojuist afgesproken

Hierbij onze opzet voor de beantwoording van vraag 9.

5.1.2i Concept

969454

Mochten jullie hier nog vragen over hebben, neem dan gerust contact met ons op.

Vriendelijke groet,

51.2e

ZonMw

Laan van Nieuw Oost-Indié 334, 2593 CE Den Haag

Postbus 93245, 2509 AE Den Haag

www.zonmw.nl

Van: BEB @zonmw.nl>
Verzonden: maandag 27 februari 2023 17:53

Aan: 5.1.2e ) minvws.nl>

minvws.nl>| EB @20nmw.nl>cc: 5.1.2e ) <

Onderwerp: RE: zoals zojuist afgesproken

Ja hoor komt voor elkaar fijne avond

Groeten[EXER
van:[IEEE IEEE invws.n >

Verzonden: maandag 27 februari 2023 17:25

<SRRE@ zonmw. nl>;
REE (@ zonmw.nl>; .

A <ERFE@zonmw.nl>

Onderwerp: RE: zoals zojuist afgesproken

Heel veel dank! Daar zijn we erg mee geholpen.

Hierbij de kamervragen waar we het over hadden. Zouden jullie een opzet voor de beantwoording van vraag 9 kunnen maken?

Lukt dat uiterlijk woensdag? Dat zou heel fijn zijn.
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Dank alvast en groet,

Met vriendelijke groet,

Programmadirectie COVID-Zorg

Ministerie van Volksgezondheid, Welzijn en Sport

Parnassusplein 5 | 2511 VX | Den Haag

Postbus 20350 | 2500 EJ | Den Haag

Van: EB @zonmw.nl>
Verzonden: maandag 27 februari 2023 17:07

) minvws.nl>

@zonmw.nl> 5.1.2e EAN @ zonmw.nl>

Onderwerp: zoals zojuist afgesproken

Hoi

Zoals zojuist besproken, hier is het pakketje dat jullie eind van de week kunnen verwachten.

Stukken zijn nog niet formeel goedgekeurd door ons bestuur dus graag intern houden.

Laat weten als we nog kunnen helpen met vragen, bij voorbeeld hier snel te inventariseren wat al loopt.

Groeten, ook namens


